
15ورزش سالچهارم
شماره1019

سه شنبه 
1400 .03 .04
13شوال 25/1442 می 2021

a r m a n m e l i . i r

 »نعمتی« در میان 
برترین های پارا    المپیک 

تسنیم: در فاصله سه ماه تا شروع بازی های 
بین المللی  کمیته   ،2020 توکیو  المپیک  پارا
پاراالمپیک، آلبوم منتخب ورزشکاران توکیو 2020 
را با هدف ایجاد شور و نشاط در میان مخاطبان 
خود در شبکه های اجتماعی، رونمایی کرد. در 
این آلبوم طرفداران و مخاطبان IPC می توانند 
با مراجعه به اکانت های پاراالمپیک در پلتفرم های 
فیسبوک، اینستاگرام و توئیتر، به دو ورزشکار )یک 
خانم و یک آقا( از هر رشته ورزشی رای دهند و 
ورزشکارانی که بیشرین رای را کسب کنند در 
این آلبوم قرار می گیرند. این آلبوم با هشتگ 
#ParalymmpicAlbum در تاریخ 17 می 
) 27 اردیبهشت ( به عنوان بخشی ازفعالیت های 
هفته ورزش راه اندازی شده است. در همین راستا، 
المپیک محتوایی بر روی  کمیته بین المللی پارا
بارگذاری  و  تولید  دیجیتالی خود  شبکه های 
می کند تا آموزش ها و اطلاعات مربوط به 22 رشته 
ورزشی بازی های پاراالمپیک توکیو را در اختیار 
مخاطبان خود قرار دهد. رشته های پاراتیروکمان و 
پارادوومیدانی هفته ورزش را آغاز کردند و مارکوس 
رم از آلمان، امارا دورند از کوبا در رشته دوومیدانی 
و مت استاتمن آمریکایی به همراه زهرا نعمتی، 
ورزشکار پرافتخار کشورمان، در رشته تیروکمان 
توانستند با کسب بیشترین آرا به عنوان ورزشکاران 

منتخب در این آلبوم قرار گیرند. 

خارجازمستطیلسبز

 تارتار :   بهترین   تیم    ملی  
تاریخ    را   داریم 

مهدی تارتار، سرمربی پیکان، در آستانه شروع 
بازی های تیم ملی در انتخابی جام جهانی گفت: 
نگاهی که من به بازی های پیش روی تیم ملی دارم 
به معنای واقعی مثبت است. ما اگر حاشیه های رایج 
در فوتبال کشور خودمان را فاکتور بگیریم، کارها 
دارد به خوبی پیش می رود. مدیریت فدراسیون 
فوتبال در همین مدت کوتاهی که اداره امور را بعد 
از انتخابات در دست گرفته، بهترین امکانات ممکن 
را برای تیم فراهم کرده و سنگ تمام گذاشته است. 
ما اگر منتقد هم هستیم نباید این تلاش های انجام 
شده را نادیده بگیریم. باید حمایت کنیم چون 
وظیفه همه ما در قبال تیم ملی حمایت است. مهدی 
تارتار ادامه داد: در دوره های مختلف زیاد شنیده ایم 
که گفته شده است بهترین تیم ملی تاریخ را داریم. 
ولی الان به معنای واقعی ما بهترین و آماده ترین 
تیم ملی تاریخ فوتبال ایران را داریم. لژیونرهای 
آماده، ترکیب یکدست، تیم پرانگیزه که همه تشنه 

پیروزی هستند. 

خـــبر

دیـــدگــاه

در مورد آرای کمیته انضباطی درباره دیدارهای پرسپولیس 
با سپاهان و استقلال باید بگویم  پرسپولیس در اصفهان مهمان 
بود و آرای مساوی با سپاهان هم برای این تیم صادر نشد. در 
پایان بازی یکی از خبرنگاران با بردن موبایل جلوی صورت 
بازیکنان پرسپولیس سعی در به تنش کشاندن مسابقه داشت. 
هدف برهم زدن آرامش تیم بود و به هدف خود هم رسیدند. 
سیدجلال حسینی مگر چه گفته و چه کرده که باید یک جلسه 
محروم شود. او که اصلا با کسی درگیر نشد. نهایتا با دادن تذکر 
کتبی به کاپیتان پرسپولیس همه چیز تمام می شد. متاسفانه 
بازیکنان پرسپولیس باهوش عمل نمی کنند و اجازه می دهند 
تا رقبا که در بازی فنی توانایی کمتری دارند بازی را به حاشیه 
کشانده و در نتیجه محرومیت و جرائم مختلفی نصیبشان 
شود. در دیدار دربی هم محمد نادری تکلی به عمد برای زدن 
پای بازیکن پرسپولیس زد. سرخ پوشان نباید اجازه می دادند 
تا آن تکل منجر به شلوغ شدن بازی شود. فرشاد فرجی کتک 
خورد و به اندازه بهزاد غلامپور جریمه شد. مربی استقلال 
مگر مانند کریم باقری رفتار کرد و به درگیری ها فیصله داد. 
او باعث شد تا دامنه اختلاف افزایش یابد. انصاف و عدالت در 
مورد پرسپولیس رعایت نمی شود و جالب است این موضوع 
عنوان می شود که پرسپولیس تیم خاص است. سه سال 
است که 0۵ میلیون تومان طلبم را بابت مربیگری در تیم 
امید پرسپولیس دریافت نکردم. اگر شرایط مالی تیم خوب 
بود که بدهکاری زیادی نداشت. برانکو ایوانکوویچ نظم بسیار 
خوبی به پرسپولیس داد و بعداز رفتن او هم هر کسی در تیم و 
باشگاه مشغول انجام کار خودش است. توانمندی فنی بالای 
تیم می تواند به قهرمانی های بیشتری منجر شود و چون توان 
رقابت با تیم وجود ندارد شاهد این هستیم که از روش های 
غیر فوتبالی برای جلوگیری از قهرمانی تیم استفاده می شود.  
معیارهای آرای صادر شده بر چه مبنایی بوده که پرسپولیس 
در مقایسه با سپاهان و استقلال بیشتر متضرر شده است. کریم 
باقری که همواره قائله ها را جمع کرده و نگذاشته درگیری ها 
تشدید شود تنها تشویق کتبی شده است. او نیاز مالی ندارد 
ولی می شود مبلغی در اختیار او و با نظارت کمیته انضباطی 
برای ایجاد فرهنگ قرار داد اما چنین کاری انجام نمی شود 
چون نحوه تشویق و تنبیه تعریف مشخصی ندارد. پرسپولیس 
با قدرت به مسیر خود ادامه می دهد و این محرومیت ها تاثیری 
نخواهد داشت. این تیم با شهامت به مصاف حریفان خواهد 
رفت تا به پنجمین قهرمانی دست یابد. امیدوارم بازیکنان تیم 
هم اسیر جو مسابقه نشوند و اگر درگیری رخ داد به داور اجازه 
دهند تا با اخطار یا اخراج بازی را کنترل کند. شلوغ کردن و 
ورود به تنش خواسته حریفانی است که می دانند توان فنی 

مقابله با پرسپولیس را ندارند.

محرومیت ها برای پرسپولیس بی تاثیر است! 

    رکورد
دنی آلوز در سال 2020 و پس از 16 سال برای 
نخستین بار فاتح هیچ جامی نشد؛ ولی بامداد دیروز 
توانست نخستین جام خود در سال 2021 را کسب کند. 
به این ترتیب تعداد افتخارات آلوز به 41 رسید و همچنان 

بی رقیب در میان فوتبالیست های دنیا باقی ماند.

        اتوبوس
باتوجه به اتفاقات بازی با سپاهان نگرانی هایی درباره شرایط 
هتل محل اقامت قرمزپوشان برای دیدار با ذوب آهن وجود داشت 
اما این بار اتفاق خاصی در میزبانی رخ نداد تا اینکه پرسپولیسی ها 
عازم ورزشگاه شدند. تعدادی از افراد ناشناس با نارنجک دستی 

به اتوبوس پرسپولیس حمله کردند.

         روز آخر
دیک ادووکات، مربی باتجربه هلندی، آخرین روز دوران 
حرفه ای اش را با پیروزی و البته چشمانی اشک بار به پایان 
رساند. ادووکات در طول دوره حرفه ای 41 ساله اش، هدایت 
تیم هایی مانند امارات، کره جنوبی، روسیه را نیز برعهده داشت. 
وی همچنین در سه مقطع هدایت تیم ملی هلند را عهده دار بود. 

ت
شــ

سنو
عک

در طول سال های گذشته فوتسالی ها به دنبال 
استقلال و جدایی خود از فوتبالی ها بوده اند، اما 
تاکنون این اتفاق رخ نداده است. حسین شمس 
سرمربی سابق تیم ملی کشورمان در این خصوص 

صحبت کرد. 
  در مورد نیاز به استقلال بیشتر فوتسال 

چه نظری دارید؟
 متاسفانه فوتبالی ها اجازه نمی دهند فوتسال 
سروسامان بگیرد. رقابت های قهرمانی جوانان 
آسیا را در تبریز و مسابقات مقدماتی قهرمانی آسیا 
در ارومیه برگزار شد و 700 هزار دلار برای فوتسال 
درآمد داشت ولی این پول به جای آنکه در فوتسال 
هزینه شود و خرابی های این ورزش را آباد کند به 
کارلوس کی روش سرمربی پیشین تیم ملی فوتبال 
داده شد. سال های سال است که نگران وضعیت 
نابسامان فوتسال هستیم. منظور از استقلال در 
این ورزش جدایی از فدراسیون فوتبال و تاسیس 
فدراسیون فوتسال نیست. می دانیم که هنوز هم 
فوتسال در دنیا زیرنظر فیفا اداره می شود ولی در 
تمام کشورهای صاحب سبک فوتسال در بسیاری 
امور اختیار عمل دارد و جدای از فوتبال عمل 
می کند. هزینه های مختلف این ورزش توسط 
اهالی اش به دست می آید و خرج آن می گردد. 
ما می گوییم در ایران بازاریابی، بلیت فروشی، 
درآمدزایی، انتخاب داوران و ... در اختیار خود 

فوتسالی ها باشد. 
 700 هزاردلار فوتسالی ها به »کی روش« 

پرداخت شد! 
تخلفاتی که در دیدارهای لیگ برتر فوتسال و 
دیگر مسابقات این رشته رخ می دهد، آرای آن 
چند ماه بعد توسط کمیته انضباطی فدراسیون 
فوتبال صادر می شود. دلیل این موضوع این است 
که کمیته انضباطی به خاطر مسابقات فوتبال 
سرش شلوغ است و فرصت نمی کند در کوتاه ترین 
زمان ممکن آرای مربوط به مسابقات فوتسال را 

صادر کند. حقمان داده نمی شود.
 در ایــن مدت روسای فدراسیون برای 

بهبود وضعیت فوتسال چکار کرده اند؟
وعده های زیادی برای اصلاح نواقص فوتسال 
داده شده است. نامزدهای انتخابات فدراسیون 
فوتبال قول های زیادی برای کمک به فوتسال 
داده بودند ولی هیچ کدام عملی نشد. برای همین 
هم می گوییم فوتسال باید به دست اهالی اش اداره 
شود. از زمان ریاست کفاشیان و پس از آن، مهدی 
تاج، فوتسال با مشکلات زیادی روبه رو بود و الان 
هم با انتخاب شهاب الدین عزیزی خادم راه روسای 

قبلی ادامه دارد.

گفــتوگــو
حسین   شمس:

700  هزاردلار   
فوتسالی ها به  کی روش« 

پرداخت شد! 

فوتبالداخلی
ایسنا: بیژن ذوالفقارنسب با اشاره شرایط خوب بازیکنان 
تیم ملی ایران در آستانه شروع انتخابی جام جهانی در بحرین 
گفت: در درجه اول فکر می کنم هر مسابقه فوتبال در هر 
سطحی مهمترین رکن آن بازیکنان تیم است. سپس بحث 
کادرفنی و مدیریت آن است با توجه به مستنداتی که در 
حال حاضر وجود دارد به اعتقاد من تیم ملی فوتبال ما در هیچ 
دوره ای به این اندازه بازیکن شایسته و خوب برای تیم ملی چه 
در داخل و چه در خارج از کشور نداشته است. وی در ادامه اضافه 
کرد: به جرأت می توانم بگویم در گذشته بین ۳ یا ۴ فوروارد باید 
دو نفر را برای تیم ملی انتخاب می کردیم. ما الان بیش از ۵1 
فوروارد بسیار خوب و شایسته در تیم ملی را داریم. به عبارتی 
دیگر کیفیت فنی فوتبال ما در این چند سال اخیر رشد خوبی 
داشته و می شود گفت ما یک تیم بسیار خوب و آماده به لحاظ 
بدنی، فنی، روحی و روانی داریم. مانند گذشته نیست که در 
فکر این باشیم که روحیه بازیکنان را ارتقا دهیم. خود بازیکنان 
از انگیزه بسیار بالایی در حال حاضر برخوردار هستند و به 
این نکته کاملا تسلط دارند که با صعود به جام جهانی ارزش و 

اعتبارشان بیش از بیش خواهد شد.

  لوئیس انریکه در یک نشســت خبری پس از اعلام اسامی 2۴ 
بازیکن دعوت شده به اردوی تیم ملی اسپانیا به سوالات خبرنگاران 
پاسخ داد. انریکه در حالی که می توانست 26 بازیکن دعوت کند، به 
2۴ بازیکن اکتفا کرده است. او گفت: بله، ما می توانستیم 26 بازیکن را 
دعوت کنیم، اما تصمیم گرفته ایم که با 2۴ بازیکن کار را پیش ببریم. 
البته تصمیم داریم که در صورت امکان یک مهاجم دیگر هم به نفرات 
دعوت شده اضافه کنیم. بیشــتر از این بازیکن نمی خواهیم. انریکه 
درباره اینکه چرا هیچ بازیکنی از رئال مادرید دعوت نشده است؛ افزود: 
بله گاهی اوقات ممکن است چنین اتفاقی رخ دهد، چون کارواخال 

و راموس هنوز آماده نیستند. من درک می کنم که 
هر باشگاهی دوســت دارد که بازیکنانش به 
تیم ملی دعوت شــوند اما این را هم می دانم 
که با توجه به تقویم فشرده رقابت های فصل 
جاری، خیلی از تیم ها هم ترجیح می دهند 
که بازیکنان شان دعوت نشوند تا استراحت 
کنند و بــرای فصل بعد دچــار مصدومیت 

نشــوند. ســرمربی ماتادورها در باره 
شــانس تیمش برای قهرمانی 

در یورو هم گفت: من تیم مان 
را از ســایر رقبا نــه قوی تر 

و نــه ضعیف تــر می دانم. 
کاری که مــا می توانیم 

انجــام دهیم، ارتقای 
عملکردمان اســت. 
وضعیت فیزیکی تیم 
همانطوری است که 

در پایان فصول دیگر 
بود. مهم این اســت که با ذهنی 
آماده به مســابقات برویم، چون 
اگر انگیزه داشــته باشیم، بر هر 

حریفی غلبه می کنیم.

بینالملل

اسماعیلحلالی
کارشناس فوتبال

آرمان ملی: تیم ذوب آهن روزگذشته در دیداری معوقه 
به مصاف پرسپولیس رفت که در این بازی قرمزهای پایتخت 

توانستند با دو گل در این دیدار پیروز شوند.
 گزارش بازی 

در ۴۵ دقیقه ابتدایی مسابقه قرمزهای تهرانی کار را بهتر آغاز 
کردند و موقعیت های زیادی را روی دروازه ذوبی ها از دست 
دادند. با گذشت زمان گاندوها رفته رفته توپ و میدان را در 
دست گرفتند. در یکی از صحنه بر اثر فشار سبزپوشان بازیکنان 
پرسپولیس دچار اشتباه شده و شاگردان سیدمجتبی حسینی 
از فرصت به دست آمده استفاده کرده و به گل رسیدند. دقیقه 

۳6 روی اشتباه حامد لک، مهاجم ذوب آهن صاحب توپ شد و 
ضربه اش به گل نخست تبدیل شد. نیمه اول با نتیجه یک بر صفر 
به سود ذوب آهن به پایان رسید. در نیمه دوم پرسپولیس توپ 
و میدان را در اختیار گرفت و توانست با به ثمر رساندن دو گل 
کامبک کرده و سبزپوشان را در خانه خود شکست دهد. دقیقه 6۹ 
ارسال احمد نوراللهی از سمت راست با ضربه سر شهریار مغانلو 
همراه شد و این توپ با عبور از دروازه بان ذوب آهن تبدیل به گل 
شد. دقیقه ۸1، ارسال امید عالیشاه با ضربه سر تماشایی مهدی 
عبدی همراه شد و توپ به زیبایی در درون دروازه قرار گرفت تا 

این دیدار با نتیجه 2 بر یک به سود پرسپولیس به پایان برسد. 

 آفساید
یک کارشناس داوری فوتبال گفت که داور دیدار تیم های 
ذوب آهن و پرسپولیس عملکرد خوبی داشت اما کمک داور مرتکب 
اشتباه شد. حیدر سلیمانی در خصوص قضاوت کوپال ناظمی در 
دیدار ذوب آهن و پرسپولیس اظهارداشت: کوپال ناظمی قضاوت 
خیلی خوبی انجام داد و به عنوان داور وسط در تمام صحنه ها 
حاضر بود. اخطارهایی که در نیمه دوم داد کاملا صحیح بود و 
بدون اشتباه قضاوت کرد. تنها نکته این بازی در دقیقه ۵2 بود که 
یعقوب سخندان کمک داور این دیدار اشتباه کرد. مهدی عبدی 
با مدافع آخر ذوب آهن در یک خط قرار داشتند و گل پرسپولیس 
به اشتباه آفساید اعلام شد.  وی در پاسخ به این سوال که در دقیقه 
76 مهدی ترابی با خطا روی بازیکن ذوب آهن مستحق دریافت 
کارت زرد دوم بود؟ افزود: در این صحنه یک خطای معمولی رخ 

داد و نیازی به کارت زرد نداشت.

ذوب آهن یک  –  پرسپولیس 2

کامبک سرخ ها در فولادشهر!

آرمان ملی: فدراسیــون کـــشتی یکی از 
فدراسیون های پرامید ورزش کشورمان برای کسب 
مدال های خوشرنگ المپیک است. روزگذشته رئیس 
سازمان برنامه و بودجه همراه با مسئولان ورزشی از 
تمرینات تیم ملی کشتی بازدید کرد و البته بودجه 

این فدراسیون را نیز افزایش داد. 
  بازدید

محمدباقر نوبخت رئیس سازمان برنامه و بودجه 
دیروز همراه با مسئولان ورزشی از تمرینات تیم ملی 
کشتی بازدید کرد. در این بازدید مسعود سلطانی فر 
وزیر ورزش وجوانان و سیدرضا صالحی امیری رئیس 
کمیته ملی المپیک نیز حضور داشتند. در حالی 
که اعلام شده بود نوبخت ساعت ۹ از اردوی کشتی 
بازدید خواهد او ساعت 11 در این برنامه حاضر شد. 
نوبخت به همراه مسئولان ورزش کشور دقایقی در 
تمرینات کشتی حاضر شد و از کمپ شهید صدرزاده 
که به تازگی افتتاح شده؛ بازدید کرد. پیش از بازدید 
از اردو، مسئولان سر مزار مقبره شهدا حضور پیدا 
کردند.  علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی 
توضیحاتی را درباره روند تمرینات و اردوها به 

نوبخت ارائه کرد. 
  موضع بنا

محمد بنا در حاشیه بازدید نوبخت از اردوی 
تیم ملی کشتی فرنگی اظهارداشت: اینکه مسئولان 
وقت گذاشتند و به اردو آمدند باعث انگیزه شد و 
نشان می دهد به معقوله ورزش و کشتی اهمیت 
می دهند و کمک می کنند با تلاش بیشتر کارمان 
را ادامه دهیم. وی در خصوص اینکه آیا درخواستی 
از نوبخت داشتید، گفت: صحبت های لازم در این 
باره  توسط دبیر انجام می شود.  سرمربی تیم ملی 
کشتی فرنگی در مورد پاداش مدال های المپیک 
تصریح کرد: مساله پاداش است که مشخص است 
البته 200 سکه سال قبل تکرار شده و جایزه معقولی 
است امیدوارم بچه ها تلاش کنند و بهترین نتیجه را 
بگیرند. وی در خصوص اینکه آیا قول مدال می دهید 
یا خیر، تصریح کرد: نمی توان قول صددرصد داد ولی 
بچه های ما بهترین های دنیا هستند و همه تلاش 
خود را در این دو سال و نیم کردیم. یک سهمیه 
کمتر گرفتیم ولی ۵ سهمیه هم خوب است. بنا در 

خصوص اینکه قبلا گفته بود پاداش فوتبال با سایر 
رشته ها قابل مقایسه نیست، افزود: طبیعتا فوتبال 
معقوله دیگری است و نمی توان در مسائل مالی و 
قرارداد آن نه در ایران و نه در دنیا ورود کرد. پاداش 
المپیکی ها نسبت به سال های قبل برابر است. بنا در 
مورد اینکه پاداش سرمربیان نصف ورزشکاران است، 
گفت: من حاضرم بچه ها طلا بگیرند و به من هیچ 

پاداشی ندهند.
 نظر نوبخت

در ماه های اخیر علیرضا دبیر رئیس فدراسیون 
فدراسیون  این  بودجه  مورد  در  بارها  کشتی 
گلایه هایی داشت و مصاحبه کرد. به اعتقاد وی 
حجم کارها و بدهی های قبلی این فدراسیون نیازمند 
بودجه بیشتری است. از طرفی فدراسیون فوتبال نیز 
به دلیل حضور در مسابقات مقدماتی جام جهانی 
نیازمند دریافت بودجه ای بود. بودجه ای که با نظر 
نوبخت تامین شد اما بازهم مسائل شستا رونمایی 
شد. محمدباقر نوبخت، معاون رئیس جمهور در 
حاشیه بازدید از اردوی تیم های ملی کشتی گفت: 
باید برای رشته هایی که باعث غرورملی می شود 
برنامه ریزی مناسبی صورت بگیرد. پشتیبانی 
دولــت از مـــسیــر سازمان برنامه و بودجه در 

جهت اجرایی شدن برنامه هاست. برای افتخارآفرینی 
در ورزش کشور به ویژه رشته کشتی دو اقدام لازم 
بود. در کنار داشتن نیروهای مستعد، آماده کردن آنها 
برای مسابقات المپیک و جهانی و حمایت از آنها لازم 
بود. وی تاکید کرد: دبیر برای تهیه این سالن هاکه 
امکان رشد جوانان را فراهم می کند تلاش کرده و 
این بازدید برای تکمیل پشتیبانی بودجه ای در این 
زمینه بود. منابع مالی مورد درخواست وی  مورد 
موافقت قرار گرفت و با پشتیبانی در کنار برنامه ریزی 
شاهد شکوفایی استعدادها و مدال آوری عزیزان 
در آینده نزدیک خواهیم بود. نوبخت تصریح کرد: 
کشتی نمادی از ورزش و رشته ای است که ایران در 
جهان به آن می بالد و توجه به این رشته اهمیت دارد. 
در دیدار با روسا عدالت در همه رشته ها باید انجام 
شود. عدالت به معنای مساوات نیست بلکه ظرفیت 
کشتی و فوتبال باید مورد توجه قرار بگیرد ولی به 

همه رشته ها توجه داریم.
  درخواست 114 میلیاردی

علیرضا دبیر درباره موافقت نوبخت با بودجه  
کشتی، عنوان کرد: 11۴ میلیاردتومان مورد نیاز 
است اما اینکه چقدر تعیین کنند مشخص نیست. 
آقای نوبخت دستوری داده و باید پیگیری شود. از 

نوبخت، صالحی امیری و وزیر ورزش تشکر می کنم. 
روحیه بچه های ما خوب شد و این سرزدن برای من 
مهم است.  وی افزود: روحیه بچه ها خوب است و 
این از همه مهمتر است. اگر مردم خوشحال شوند و 
برای نظام اتفاقات خوب بیفتد، خوشحال می شوم. 
روزی روی تشک بودم و الان باید طور دیگری باعث 

شادی مردم شوم.
 تایید 30 میلیاردی

ملی  کمیته  رئیس  صالحی امیری  سیدرضا 
المپیک  در حاشیه بازدید از کشتی، عنوان کرد: 
روزی را پیش بینی می کنم که کشتی ۸ مدال را 
خواهد آورد و باید آن روز را جشن بگیریم. وی افزود: 
نوع نگاه ما معامله گرایانه نیست، وظیفه ما حمایت 
و وظیفه فدراسیون تلاش است. نه کمیته و وزارت و 
نه دولت هیچ پیش شرطی برای حمایت ندارند. هر 
نتیجه ای حاصل شود برای ما ارزشمند است. رئیس 
کمیته ملی المپیک ادامه داد: همه فدراسیون ها در 
اردوی داخلی و خارجی هستند. کشتی را امروز 
جداگانه دیدیم و 1۴ رئیس فدراسیون هم جلسه 
مشترک با نوبخت برای حل مشکلات دارند. باور 
دارم این ورزش مردادماه کام ملت را شاد خواهد کرد. 
صالحی امیری درباره روز سوم خرداد، خاطرنشان 
کرد: آزادسازی خرمشهر نماد مقاومت و غرورملی 
برای ایرانیان را تبریک می گویم. آنچه به دعوت 
فدراسیون کشتی اتفاق افتاد حضور نوبخت بود 
که در فرآیند تحولات کشتی قرار بگیرد. دبیر  از 
جنس کشتی است و با تمام زوایای آن آشناست. 
او مدیر توانایی است تا کشتی همچنان پرچمدار 
باشد. کشتی امید ما در المپیک است و حمایت از 
کشتی همراه با درخشش در توکیوست و باید دولت 
و اسپانسرها نیز به کمک کشتی بیایند. وی با اشاره 
به منابع مالی کمک شده به کشتی خاطرنشان کرد: 
۴ منبع مالی وارد کشتی شده که یک منبع کمیته 
است. وزارت ورزش هم کمک کرده و نوبخت معادل 
۳0 میلیارد پذیرفت که کمک کند و اسپانسرها هم 
ورود کردند. جمع بندی این بود که نظام، دولت، 
کمیته و وزارت پشتوانه کشتی برای درخشش در 
جهان و المپیک هستند. امیدوارم و باور دارم کشتی 

مانند سایر ادوار خواهد درخشید.

مهدی علی نژاد معاون وزیر ورزش گفت: با توجه به شرایطی که 
برای خلیل زاده به وجود آمده هیات مدیره باشگاه طی یکی دو روز 
آینده باید یک نفر دیگر از اعضا را به عنوان صاحب امضا معرفی کند.

  باشگاه استقلال 
مهدی علی نژاد در مورد اینکه رئیس هیات مدیره استقلال 
در باشگاه حضور ندارد؛ اظهارداشت: طبق اساسنامه باشگاه 
استقلال یکی از صاحبان امضا رئیس هیات مدیره یا یکی از اعضای 
هیات مدیره است. حالا با توجه به شرایطی که برای خلیل زاده 
به وجود آمده هیات مدیره باشگاه طی یکی دو روز آینده باید یک 

نفر دیگر از اعضا را به عنوان صاحب امضاء معرفی کند.  طبق 
اساسنامه الزامی برای اینکه رئیس هیات مدیره همه چک ها را 
امضا کند وجود ندارد. قرار است تا آخر هفته نشستی را داشته 

و تصمیم گیری کنند.
  پرسپولیس 

وی در مورد اینکه باشگاه پرسپولیس به دنبال 
دریافت کمک های مردمی است و اینکه آیا این 

باشگاه مگر با کارگزار قرارداد ندارد، گفت: 
قاعدتا هزینه ها بیش از چیزی بوده که 
کارگزار باید پرداخت می کرده است. 

البته من در ریز جریانات نیستم و کمک از هوادار یکی از روش های 
متداول در همه دنیاست و چیز عجیبی نیست. کار، داوطلبانه است 
و اجباری وجود ندارد. معاون وزیر ورزش در مورد اینکه آیا شما از 
این کار حمایت می کنید، گفت:  اساسا این کار گناه نابخشودنی 
نیست. همیشه هواداران کمک کرده اند که روش های مختلفی داشته 
است. اگر یادتان باشد از طریق سامانه ها این کار انجام می شد، حالا 
سامانه ها به دلایل مختلف وجود ندارد، اما این یک روش برای جذب 
منابع است که در همه دنیا اتفاق می افتد. همچنین این تصمیم 

هیات مدیره بوده و ما نقشی در آن نداشتیم.
  المپیک

علی نژاد در مورد اینکه دو ماه تا المپیک باقی مانده 
و پیش بینی وزارت ورزش از کسب مدال ها چیست، 
اظهارداشت: اساسا وزرش قابل پیش بینی نیست 
و نمی توانیم بگوییم چه اتفاقاتی می افتد و 
چه اتفاقاتی نمی افتد. هزاران عامل 
در رویدادهای ورزشی وجود دارد که 
باعث می شود نتیجه به دست بیاید 
یا نیاید. زیبایی ورزش اساسا در 
آن  بودن  پیش بینی  غیرقابل 

است. ما به طور کلی از کشتی، وزنه برداری، تکواندو، کاراته، انتظار 
مدال در المپیک داریم. 

  رد صلاحیت اینچه درگاهی 
معاون وزیر ورزش در مورد اینکه آیا اینچه درگاهی رئیس 
فدراسیون ژیمناستیک رد صلاحیت شده است، گفت: ما نامه ای را 
از سازمان بازرسی دریافت کردیم که براساس ارزیابی آنها، او را فاقد 
صلاحیت مدیریتی دیده اند. ما در حوزه تطبیق مدیریتی او را تایید 
نکردیم. طبق ماده 10 سازمان بازرسی پیشنهادات سازمان الزام آور 

است و ما موظف هستیم که پیشنهادات را عملی کنیم.
  خصوصی سازی 

علی نژاد در مورد اینکه خصوصی سازی سرخابی ها به کجا 
رسید، تصریح کرد: فرآیند خصوصی سازی در بودجه سال ۹۸ آمد 
و اقداماتی شروع شد و در شهریور ۹۸ اعلام شد شرایط دو باشگاه 
برای خصوصی سازی در آن مقطع وجود نداشت. ما از همان مهرماه 
۹۸ اقدامات بسیار زیادی انجام دادیم که شرایط ورود این دو باشگاه 
به بازار سرمایه را فراهم کنیم. حساب های آنها حسابرسی و شرایط 
سود و زیانشان مشخص شد. افزایش سرمایه پیدا کردند و دو 
ورزشگاه برای استقلال و دو ورزشگاه برای پرسپولیس به نامشان شد. 
برندهایشان ارزش گذاری شد و در مجموع اقداماتی صورت گرفت، 
این دو باشگاه را آماده کرده که وارد بازارسرمایه شوند. مصوبه هیات 
عالی خصوصی سازی را گرفتیم و مصوبه شورایعالی بورس هم اتخاذ 
شد. الان این دو باشگاه در اختیار سازمان خصوصی سازی هستند 
و فکر می کنم اقدام خاص دیگری را نمی خواهد. این دو باشگاه الان 

دیگر در اختیار سازمان خصوصی سازی است.

مهدی علی نژاد، معاون وزیر ورزش: 

»پرسپولیس« گناه نابخشودنی نکرده است! 

نوبخت: ظرفیت کشتی و فوتبال باید موردتوجه قرار بگیرد

افزایش بودجه فدراسیون کشتی


